
 

Republika e Kosovës 
Republika Kosova - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI saziv  

Prolećno zasedanje  

 

Komisija za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu , sport, inovaciju i 

preduzetništvo 

 

Sednica br. 22 

Priština,  23.5.2018, u  11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N- 204 
 

 

Z AP I S N I K  

 

 

Sednici su prisustvovali: Ismajl Kurteshi, predsednik, Teuta Haxhiu, Fidan Rekaliu, Nezir 

Çoçaj, Adem Mikullovci, Verica Čeranić i  Mufera Shinik. 

 

Odsusvovali su:  Arbërie Nagavci, Valentina Bunjaku–Rexhepi, Abdyl Salihu i Albulena Balaj 

– Halimaj. 

 

Ostali prisutni:  Predstavnici medija . 

 

Osoblje za podršku Komisiji : Shaip Goxhuli i  Rudinë Fetahaj – praktikanti.  

 

Sednicom je predsedavao , Ismajl Kurteshi, predsednik Komisije. 

 

Za ovu sednicu predložen je sledeći : 
 

                                                          Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 15 maja 2018; 

3. Razmatranje N/zakona br.06/L-049 o naučnoj inovaciji i prenosu znanja i 

tehnologije;  

4. Razno . 

 

 

Predsednik je konstatovao da su ispunjeni uslovi za početak rada i otvorio je sednicu prema 

predložen dnevnom redu. 



 

1. Usvajanje dnevnog reda 
Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 15 maja 2018 

Zapisnik sa sednice održane 15. maja 2018 godine usvojen je bez primedbi. 

 

3. Razmatranje N/zakona br.06/L-049 o naučnoj inovaciji i prenosu znanja i 

tehnologije 

 

Ismajl Kurteshi, na početku  sednice je izrazio zabrinutost i kritiku zbog odsustva predstavnika 

ministarstva. Istakao je da je MONT  počeo da ometa rad komisije, jer N/zakona o Inspektoratu 

obrazovanja  je kasnio zbog negiranja od strane ministarstva za utvrđivanje  prekršajnih sankcija, 

dok na današnjoj sednici , gde je na dnevnom redu bilo razmatranje N/zakona o inovaciji 

odsustvuje predstavnik ministarstva iako je bio pozvan na ovom sastanku. Predsednik je 

predložio da se Komisija  obrati MONT-u dopisom na osnovu kojeg izražava zabrinutost za 

neučešće predstavnika ministarstva u toku razmatranja n/zakona.  

Nezir Çoçaj  se složio sa ovim predlogom za dostavljanje dopisa MONT-u. Takođe, dodao je da 

osim direktora direkcija u ministarstvu, i prisustvo ministra bilo bi dobro za razmatranje ovog 

n/zakona. Zbog posebnog značaja koji ima ovaj N/zakona , istakao je da bi bilo dobro da sve 

strane od interesa, koje se bave naučnom inovacijom budu prisutne. Takođe, dodao je da bez 

konsultacije sa svim uključenim stranama Komisija ne može da zaključi  razmatranje ovog 

n/zakona.  

Teuta Haxhiu je istakla da treba održati javnu debatu, na kojoj bi prisustvovali svi relevantni 

akteri . Ona je istakla da ovom N/zakona nije potrebno mnogo sugestija i izmena, ali je potrebno 

prisustvo predstavnika MONT-a za nastavak  daljeg razmatranja. Sa ove javne debate je 

istaknuto da su proizišle preporuke koje pomažu procesu usvajanja  ovog n/zakona.   

Fidan Rekaliu  se složio sa prethodnim stavovima poslanika i istakao je da je ovaj zakon od 

posebnog značaja imajući u obzir da se po prvi put razmatra ovde. Takođe istakao je potrebu 

održavanja javne debate, na kojoj bi bili pozvane strane od interesa koje se bave oblašću mladih. 

 

 

 

1. Razno  

 

U vezi ove tačke dnevnog reda nije bilo diskusija. 

 

 

Sednica je završena u 14:00 časova. 



 

Izradilo: 

Osoblje za podršku Komisiji . 

                                                                                                    Predsednik Komisije ,  

                                                                                                         ------------------                                                                                                       

                                                                                                        Ismajl Kurteshi 
 

 


